
 

 

 

 

Referat 

 

Der indkaldes til møde om  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

 26/1 2021 Skype-møde 15.30-17.30 

Deltagere 

Mette Jensen (formand) 

Marianne Holm Kodahl (næstformand) 

Britt Holm Hansen (forældrerepræsentant) 

Kim Dall Refsing (forældrerepræsentant) 

Maya Steensdatter Torp (forældrerepræsentant) 

Tine Roos (forældrerepræsentant) 

Joakim 8A (elevrådsrepræsentant) 

Thea L 9B (elevrådsrepræsentant) 

Christian Weber (medarbejder SFO) 

Nina Kulow (medarbejder) 

Carina Becker (medarbejder) 

Peter Vest Hansen (afdelingsleder) 

Allan Bech (indskolingsleder) 

Thomas Vindeløv (viceskoleleder)   

Susanne Runge Hartwigsen (skoleleder) 

Bemærkninger 

Fraværende: Joakim 8A og Thea 9B 

Referat 
 

 

1. Godkendelser 
a. Referat. Der er intet, fordi decembermødet blev udsat pga. 

skoleledelsen blev indkaldt til Coronamøde. 

b. Dagsorden. Dagsorden blev godkendt. 

 
2. Beslutninger:  

  Budget 2021 

Budgettet blev gennemgået, drøftet og 

godkendt.  

Bemærkning 1:  

Kopieringsudgiften er på 70.000,- Skolen 

 

Bakkeskolen 

 

Dato 21/1 2021 

Udsendt af 

Susanne Runge Hartwigsen 

 

Afbud til 

Susanne Runge Hartwigsen 

Direkte telefon 79 79 77 75 

E-mail suhar@kolding.dk 



 

 

  Side 2 

 

undersøger om det kan gøres billigere, hvis 

vi indkøber engangsmaterialer i stedet for at 

kopiere? 

Bemærkning 2: 

Der er et merforbrug på 38.800 til 

undervisningsmidler. Dette merforbrug 

besluttede bestyrelsen dækkes fra skolens 

samlede overskud på 138.000,- i 2020. 

 

  

3. Afgivelse af høringssvar: 
Ingen 

 

4. Emnedrøftelser: 
 

 Den åbne skole  

Hvordan kan undervisningens organisering 

understøtte muligheden for den åbne skole? 

Hvordan kan forældre blive en ressource for 

klasserne? Forældrebank? 

 

Bemærkninger fra drøftelsen: 

Mette fortalte om brugernetværksmøde, hvor vi 

blev inspireret af andre skolers brug af den åbne 

skole og iværksætteri. 

Målet er, at vores elever lærer en rigtig 

arbejdsplads at kende. 

Comwell-samarbejdet har vi, men pga. corona er 

det sat på pause. 

Skolen undersøger om der er muligheder gennem 

Relationsnetværket v. Karsten B Vester. 

Skolen undersøger om Seest-netværket stadig 

eksisterer. 

Skolen laver en ramme for samarbejdet i form af en 

samarbejdsaftale/aftalekontrakt ud fra flg. punkter: 

Målet for samarbejdet, adresse, telefonnr, mail, 

afstand, hele dage/halve dage, helt år/ flere år, 

klassetrin, fag, kontaktperson, mm. 

 

Punktet sættes på til mødet i februar igen. 

 

  

5. Nyt fra skolen 
a. Nyt fra formanden - intet 

b. Nyt fra eleverne -intet 

c. Nyt fra skolen  

 

Orientering fra ledelsen december 2020 

 

Corona 

Første halvdel af skoleåret er snart gået. Eleverne og medarbejdere indfinder 

sig under de ændrede forhold og restriktioner der løbende kommer. Vi for-

mår at holde skolelivet i gang, selv om al aktivitet foregår klassevist. 

 



 

 

  Side 3 

 

Vi har et godt samarbejde med forældrene i forhold til at de kun sender ra-

ske børn i skole. 

Oplever vi eleverne bliver syge i løbet af dagen er vi opmærksomme på at de 

sendes hjem.  

 

Lige op til efterårsferien havde Bakkeskolen et tilfælde, hvor en elev var 

smittet med Corona. Alle elever og medarbejdere, som var nære kontakter 

blev sendt hjem til test på 4. og 6. dagen.  

 

Vi fortsætter de faste procedurer omkring Corona-indsatsen på Bakkeskolen 

med faste rutiner for håndhygiejne og afstand. Klasserne holdes adskilt ved 

at vi benytter havedøren som indgang. 

 

Juleafslutningen den 18. december holdes derfor klassevist i år sammen med 

klasselæreren. 

 

Udvekslingen med Ejderskolen i Rendsburg, klyngefesten for mellemtrinnet 

samt Bakkeby er aflyst i dette skoleår.   

Skolerejserne er foreløbig udsat til foråret. 

Både fastelavns- og gallefesten er endnu i kalenderen, men der er risiko for 

at vi også må aflyse disse fester i foråret.  

 

Økonomi 

Årsresultatet for 2020 forventes at ende i balance. 2020 blev der reduceret 

på PLC og læsevejleder jf. budgetforliget. 

Budget 2021 kræver yderligere tilpasning. Denne gang reduceres på ledelse 

og AKT jf. budgetforliget. 

 

Ind- og udmeldelser på elever for samme periode for alle årene – 

2.8. – 2.11. 

                      Indmeldelser                         Udmeldelser 

2018                 7                                          9 (heraf 3 til privatskole) 

2019                 4                                          8 (heraf 3 til privatskole) 

2020               15                                        13 (heraf 6 til privatskole) 

 

 

 

Lærere  Opsigelser/dødsfald/fratrædelse Fastansættelser 

2018  2      3 

2019  2  1 1   4 

2020  3   2   1 

 

 

Pædagoger Opsigelser    Fastansættelser 

2018               1                2 

2019               1                                             2  



 

 

  Side 4 

 

2020               3                                    1  

 

  

Vikarudgifter pr. mdr. i gn. sn. 

2018               78.000,- 

2019               75.000,-           

2020               60.000,- 

 

Orientering fra ledelsen januar 2021 

Under nedlukningen oplever vi desværre hærværk ved skolens cykelskure. 

Det foregår sidst på eftermiddagen og om aftenen. 

Pedellerne fejer dagligt glasskår, cigaretter, efterladenskaber fra hashryg-

ning, brug af snus, spiritus mm sammen, og de oplever hærværk på kloakri-

ste samt graffiti ved cykelskurene. Desuden køres der på scootere på skolens 

område og stier. Det skaber utryghed og ødelægger græsplænen. 

Det er anmeldt til politiet, som har lovet at de vil holde ekstra øje sidst på 

eftermiddagen og om aftenen, når de patruljerer. 

Skolen har skrevet ud til forældrene i 7.-9. årgang, så de kan tage en snak 

med deres barn om problemet. 

Ud over politiet vil ungekontakten også rundere i området og forsøge at 

snakke med de unge mennesker, så vi sammen kan få stoppet denne adfærd 

og passe på skolen. 

Skolen spørger ungekontakten om idéer til, hvordan lokale hundeluftere og 

andre der går ture i området kan gå i dialog med de unge mennesker, så det 

ikke bare bliver skæld ud.  

 

 

6. Evt.   

Bestyrelsen har en idé til en motionskonkurrence for elever her i 

coronaperioden. Hvor mange kilometer har du/klassen fået i benene? 

Ledelsen tager idéen med tilbage.  

 

Skolebestyrelsesmøder 15.30-17.30 for skoleåret 2020-21 

23/2 Emne: Indsigt i skolens valgfag 

23/3 Emne: Indsigt i GLO og SFO. Skoleårets planlægning, 

herunder ringtidssæt.  

4/5 Emne: Indsigt i skolen røde tråd i projektopgaven 

8/6 Emne: Planlægge forældremøder og beretning  


